
Referat FAU-møte – 11. april 2023 

Til stede: Henning Aslaksen (1B) (Møteleder), Lene Malerud (2C), Hege Nydal (2B), Jarle Birkeli 

(1A), Anette Ramsrud (1A), Marianne (5B), Lise (6D), Nalini (7B), Baard (2B), Roja (4A), Hege 

(1B), Anna (1C), Christian (1C), Åge (6B), Johannes (6B), Therese Solbakken (), Heidi Høynes, 

AKS og Vigdis Tveter, avdelingsleder.   

Referent: Lene Malerud 

 

1. Rektor informerer 

- 17.mai: noen fra korpset stiller til flaggheising 08.00 på skolen i tillegg til at de spiller 

for skolen i sentrum. Rektor har ikke anledning til å komme, men elever fra 7.trinn 

holder tale. Påmelding til 17.mai for elevene kommer i uke 16. Elevene som skal være 

med i toget i sentrum, busses fra skolen og ned til byen – foreldre må hente i byen selv. 

Informasjon om hvor og når kommer nærmere. Foreldrerepresentanter blir spurt om å 

gå med klasser der lærere ikke selv har anledning. 

- Skolen har bestilt mobilskap til alle klasserom på skolen. Her skal alle mobiltelefoner 

og smartklokker legges ved skolestart. Elevene får telefonene og klokkene tilbake når 

de forlater skolen. Skolen og AKS skal sammen se på en god løsning for overgangen 

skole/Aks etter skoleslutt.  

- Skolen har fått et nytt nettfilter. Skolen har nettopp fått beskjed om at de skal være en 

av flere pilotskoler på dette. Per nå vet ikke skolen helt hvordan dette fungerer, men at de 

skal få det satt opp og rullet ut snarlig. 

- Skifte før og etter kroppsøvingstimene – hvordan løser skolen dette for 1. – 4. trinn? 

Det er skiftemuligheter de ukene elevene har gymsal tilgjengelig. Erfaringsmessig 

bruker elevene lang tid på å skifte og skolen har ikke mulighet til å være en voksen til å 

hjelpe i hver garderobe. Derfor skifter de fleste ikke.  

Tilbakemelding fra foreldrerepresentant: Det er ikke ønskelig at elevene blir sendt på 

toalettet for å skifte.  

 

2. AKS informerer 

- Hvordan profilerer AKS aktivitetene de tilbyr? 

AKS har laget nye kurs og aktivitetskataloger som ligger ute. Det sendes ut 

månedsplan og månedsbrev slik at man kan se på dette hjemme sammen. Barna er med 

på å forme dagen, så det er rom for å endre planene i løpet av dagen. Elevene får 

informasjon hver dag i klassen før de går til AKS om hva som skjer samme dag. Noen av 

barna trenger informasjonen flere ganger og de ansatte er oppmerksomme på disse 

barna. En del av barna ønsker egen lek og får lov til dette. Aks estimerer at over 50% av 

barna trenger egentid og frilek. Vi setter av tid til det, men under observasjon.  

- Foresatte har fått hjem barn med skader uten at AKS har gitt beskjed til hjemmet. 

Hvordan løser dere dette på AKS? 

Alle ansatte på AKS har fått beskjed om at foresatte skal få beskjed om alle skader som 

gjelder hode og mage. Rutinene er slik at en av de voksne som har vært vitne til 

hendelsen går inn med barnet. Barnet slapper av og personen som har basevakt tar en 

ekstra titt på barnet. Helsesykepleier kobles også inn om nødvendig. Man kan ikke 



forvente å få beskjed om skrubbsår ol.. Alle elever skal få hjelp dersom de ber om det. 

Dette kan glippe og det tas derfor opp hver tirsdag på møte med alle som jobber på 

AKS. Heidi ønsker at man tar kontakt direkte med henne dersom det er enkelthendelser 

med et barn. Uten beskjed, kan man ikke forbedre seg.  

Presisering: er det noe med ditt barn – ta direkte kontakt med Heidi! Er det noe som 

omhandler flere, som organisering e.l. ta det til FAU.    

Alle skolens ansatte får førstehjelpskurs årlig.  

 

Spørsmål fra salen.  

- Hvem passer på elevene hver morgen fra 08:15 – 08.45?  

Svar: Det er 5 miljøarbeidere som har utevaktene på skolen i dette tidsrommet.   

- Hvordan er bemanningen i storefri? Det skulle endres litt på i høst.  

Svar: 1. – 3. trinn har storefri først og 4. – 7. trinn har en halv time etterpå. 4. – 7. trinn 

har endret noe på vaktholdet slik at også kontaktlærere er ute i løpet av uken.    

- Hvordan er det med lekeslåssing på skolen? Det oppleves ikke at det er like regler i 

førsteklassene og på AKS.  

Svar: Skolens regel er at vi ikke tillater lekeslåssing på skolen.  

 

3. Styret informerer 

- Skoledisko: Arrangeres 4.mai. Skolen svarer at det kan forventes at lærerne er med til 

elevene har spist. Lærerne kommer i starten og kan også hjelpe til. Lærerbandet og 

miljøteamet kan de stille? Arrangementsgruppen venter fremdeles på svar. 

Bordtennisbord står i samlingsalen. Racketer og baller kan lånes hos AKS. Lyd og lys – 

sjekk med Vigdis Tveter. Budsjettmidler fra FAU-kontoen er beregnet til mellom 5000 

og 6000 kroner til innkjøp av snacks og pizza til festen. Skolen kjøper brus. 

  

- 17.mai: Gruppen skal ha møte 18.april. Mange gode planer ligger fra i fjor og disse er 

fulgt. Gruppen har blitt enige om å droppe alle plastlekene – ønsker å dele ut en 

karamell eller lignende til barna som fullfører lekene. Høyttaleranlegg ute kunne vært 

fint – kan lånes av fotballklubben. Program for dagen må distribueres!  

Som vanlig har korpset kafe og fortballgruppa har loddsalg til inntekt for årskullet – 

5.trinn. Lekene arrangeres av FAU og er gratis.  

Forslag fra salen:  

- Et loddsalg til inntekt for FAU. Fotballgruppa hadde ingen innsigelser her.  

- Morgensalg av mat etter flaggheising.  

    

- Klubbkveld: Har ikke kommet noe om dette. Settes opp i årshjulet for neste år.   

 

- Vårfest: 3.mai – FAU har kakesalg som arrangeres av 4.trinn. 

 

- Dugnad skolehagen: 23.april klokken 13.00. Skolen har en skolehagekomite som vet 

hva som skal gjøres. Bl.a. skal parseller klargjøres. 12.04 er det et møte med Hege og 

skolens komite ang. dette. 1.trinn har ansvar. Skolen bestiller jord. Henning følger opp 

fra FAU.    

 



4. Eventuelt:  

Svømming i skoletiden for 1.trinn: Det er ikke lagt opp til at alle klassene har svømming 

på skolen da det ikke er plass til alle klassene i svømmehallen. For å nå 

kompetansemålene for 4.- og 7. trinn, er 3.-7. trinn er prioritert. Neste skoleår vil alle 

lærere ha livredningsprøver.   

 

Saker som har kommet inn:   

- Skolen bruker uteområdene og marka noe, og det er bra, men kunne man brukt de 

flotte områdene på og rundt skolen enda mer i undervisningsøyemed? Ledelsen tar 

dette med videre inn i arbeidet med skolens uteskolepedagogikk.  

 

- Ønske om utleie av ski. Mange trenger å låne ski og det trengs derfor mange ulike 

størrelser til skilageret. FAU – gruppen som jobber med å søke om penger til ulike ting 

kan se på dette. Vi kan også oppfordre foresatte til å donere støvler og staver til skolen 

– er skolen interessert i dette?   

 

- Organisere kafe til vårfesten 3.mai til inntekt for FAU. 

4.trinn tar ansvar denne gangen. FAU tar kontakt med skolen: hvem som arrangerer, 

hvor vi kan selge, kan vi låne kjøkkenet.  

På et rom på skolekjøkkenet finnes det traktere og kanner som vi kan bruke.    


